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Høringssvar nr. 1 
 
Stenderup Sportsklub 
 
Kære Kultur og Fritid, Hedensted Kommune 
 
Kia Skov Rosenbrock har fremsendt forslag til udmøntning af reduktion af lokaletilskud 
efter delvis tilbagerulning af budget 2024. I forslaget fremgår, at kommunale boldhaller 
og gymnastiksale får et gebyr på 65 kr. pr. time. 
 
Stenderup Sportsklub (SSK) benytter Multihallen ved Stenderup Skole. SSK har råderet 
over hallen i 25 timer om ugen fra september til og med maj, men benytter den pt. kun i 
11 timer om ugen set i lyset af de tilmeldinger, der er registreret d.d. Hvis SSK skal be-
tale et gebyr på 65 kr. pr. time, så svarer det til en årlig betaling på 11 timer x 65 kr. pr. 
time x 40 uger = 28.600 kr. pr. år. 
 
Stenderup Sportsklub løber lige rundt – rent økonomisk, idet seneste årsregnskab 
(01.10.2022-30.09.2023) udviste et overskud på 1.656,49 kr. De medlemmer af SSK, 
som pt. benytter Multihallen, betaler ca. 15.500 kr. pr. år i kontingent for sæsonen 
2023/2024. Hvis gebyret på 65 kr. pr. time træder i kraft, vil SSK være nødsaget 
til at øge kontingentsatser med 28.600/15.500 = 185 % i gennemsnit. Det svarer til, at 
et medlem, der spiller motionist badminton en time om ugen, får øget sit årlige kontin-
gent fra 400 kr. til 1.140 kr. Vi forventer, at disse forhøjelser vil skræmme de fleste 
medlemmer væk, og derfor vil vi være nødsaget til at reducere antallet af timer, som 
SSK benytter Multihallen. Men selv hvis SSK reducerer til 6 ugentlige timer, så vil vi alli-
gevel være nødsaget til at fordoble kontingentsatserne. 
 
Konklusion: SSK kan ikke benytte Multihallen, hvis der indføres et gebyr på 65 kr. pr. 
time. Vi kan simpelthen ikke drive en økonomisk levedygtig sportsklub med halaktiviteter 
i så tilfælde. Vi vil reelt maksimalt kunne betale omkring 15 kr. pr. time for at benytte 
Multihallen. Her vil administrative udgifter i kommune og SSK formentligt overstige den 
faktiske betaling af halgebyret, så det giver slet ikke mening at indføre et gebyr. På den 
baggrund vil SSK på det kraftigste fraråde Hedensted Kommune at indføre et gebyr på 
brug af kommunale boldhaller og gymnastiksale. Et gebyr på 65 kr. pr. time vil reelt be-
tyde en lukning af sportsaktiviteter i Multihallen ved Stenderup Skole. 
 
 
Med venlig hilsen 
Søren Underlien Jensen 
Kasserer, Stenderup Sportsklub 
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Høringssvar nr. 2 
 
Tørring Idrætsforening 
 
Hej Hedensted Kommune. 
 
Hermed tanker fra hovedkasserer i Tørring IF. 
( Ved ikke om der kommer andre svar fra os) 
 
Vores helt klart største udfordring er egenbetaling af halleje og svømmehal-leje. 
Fra i flere år at gå fra 0,- i halleje og til 170,- i timen har været en kæmpe opgave. 
Vi plejer kun at skulle bruge energi på at skaffe midler til udvikling af foreningen. Det 
sidste år er næsten al energi gået til at skaffe midler til betaling af halleje. Drøftelser om 
hvilke afd. /og hvor meget skal de enkelte afd. bidrage med. Det har til tider været me-
get svært. 
Så en fremtidig egenbetaling på ”kun” 83,- / time er et skridt i den rigtige retning. Også 
selv om den mindre egenbetaling betyder mindre tilskud andre steder. Ved at sige ok til 
egenbetalingen på 83,- betyder ikke at vi er jublende lykkelige. Vi håber stadig , der kan 
blive arbejdet på en model, hvor der igen er 0,- i halleje. Som i alle vore nabo-kommu-
ner. Så der er lige vilkår. 
 
 
Mange hilsner fra 
Tørring IF 
Hovedkasserer 
Irma Meyer Jensen 
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Høringssvar nr. 3 
 
Gudenåcenteret 
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